
Hej  

 

Jeg har været ryger i snart 8 år. For 7 måneder siden har jeg valgt at kvitte smøgerne.  

 

Jeg har røget ca 20-25 om dagen, med det resultat at jeg blev forpustet af at gå op af trapper, 

hustede en del og mine løbe præsentationer har ikke været de helt gode. ( 12 in test på ca 16)  

 

3 uger efter jeg skiftede over til damp, stoppede jeg med at huste og var mindre og mindre forpustet 

af fysisk belastning.  

 

Løb 12 min test på 14.20 efter 3 uger. Siden da har der været en markant fremgang, så nu ligger jeg 

på 11.45. 

 

 

Ved ikke hvor i får jeres information fra, men det jeg har at gå efter er de forbedringer der er 

kommet efter jeg er skiftet over til damp. 

 

Det kan ikke være rigtigt at i (politiker) modarbejder den eneste middel på marked som er rent 

faktisk effektiv. Hvis i gennemfører det her lov forslag, ender de fleste af de mennesker med at 

falde tilbage til tobak. Inkl mig selv, da på de 8 år har jeg afprøvet alt der findes på markedet uden 

resultat.  

 

Så STOP nu med at lytte til tobak selskaber og andre lobby organisationer der finansere den her anti 

e cig kampagne, og lyt istedet til folk der rent faktisk ved noget om det. 

 

Håber i træffer et rigtigt valg. Ellers ved jeg hvor min stemme ikke kommer til at være ved næste 

valg. 

 

Mvh  

Daniel Sørensen  
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